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Transkriptio:

Suuri osa seurakunnasta uskoo cessationismiin. Sivusto GotQuestions.org 
kertoo meille:

Cessationismi on näkemys, jonka mukaan kielillä puhumisen ja 
parantamisen "ihmelahjat" ovat lakanneet – että apostolisen aikakauden 
päättyminen aiheutti tuohon aikakauteen liittyvien ihmeiden 
lakkaamisen. Useimmat cessationistit uskovat, että vaikka Jumala voi 
tehdä ja tekee edelleen ihmeitä, Pyhä Henki ei enää käytä ihmisiä 
tekemään ihmeitä.

 
Minulla on tähän uskomukseen liittyviä kysymyksiä: Onko tämä näkemys 
vedenpitävä? Miksi niin monet seurakunnassa uskovat tämän olevan 
totta? Mitkä ovat seuraukset maailmassa, jos cessationismi on todella 
aiheuttanut sen, että ihmelahjat eivät enää toimi?

Tarkastelemme näitä ja muita kysymyksiä seuraavien minuuttien aikana.  
Ehkäpä - kuten on yksi näiden kommenttien tekemisen tavoitteistani - 
esitetyt ajatukset saavat sinutkin pohtimaan näitä asioita syvällisemmin.  
Kuten aina, kuka tahansa meistä voi ymmärtää vain siinä määrin, kuin 
Herra avaa mielemme ja sydämemme. Rukoukseni näinä aivan viimeisinä 
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päivinä on, että ne meistä, jotka kutsuvat Jeesusta Vapahtajaksi, Herraksi 
ja Kuninkaaksi, saisivat kaikki Kristuksen mielen ja ylistäisivät yksin Häntä.

Ennenkuin jatkamme, rukoilkaamme ja lukekaamme Jumalan Sanaa.

<RUKOILE>

Sana:

1.Kor. 14:5

Soisin teidän kaikkien puhuvan kielillä, mutta vielä mieluummin soisin 
teidän profetoivan; sillä profetoiva on suurempi kuin kielillä puhuva, ellei 
tämä samalla selitä, niin että seurakunta siitä rakentuu. 

Mitä tulee cessationismiin, niin GotQuestions-artikkeli näyttää 
kannattavan tätä näkemystä.

• Se käsittelee kielillä puhumisen lahjan oletettua lakkaamista Pyhän 
Hengen kasteen merkkinä.

• On myös monia "erottamisen" palvelutyöjärjestöjä, jotka arvostelevat 
Hengen lahjojen eri puolia tänä päivänä ja taistelevat Raamatun totuutta 
vastaan koskien pahojen henkien ulosajamista tai jopa olemista 
parantamisen välineenä, kuten apostolit olivat.

• Mielestäni jotkut erottamispalvelutyöjärjestöt ovat päteviä, mutta on 
myös sellaisia, joita pidän hyvin kyseenalaisina.

• GotQuestions'in cessationismin käsittely keskittyy kielillä puhumisen 
lahjaan.

• Siinä käsitellään eri syitä, miksi jotkut ajattelevat, että tämä lahja on 
lakannut.

• Jos luemme Apostolien Tekoja tarkasti, näemme, että se oli kielillä 
puhumisen lahja, joka osoitti lopullisesti apostoleille, että joku sai Pyhän 
Hengen kasteen.

• He olivat erityisen yllättyneitä, kun Jumala antoi lahjan pakanoille.
• Hyvänen aika! Jumala hyväksyy heidät?

• Henkilökohtainen käsitykseni kielillä puhumisesta todisteena 



henkikasteesta on, että se on pätevä ja hyödyllinen henkikasteen 
indikaattori.

• Uskon kuitenkin myös, että on ja on ollut monia todellisia Jumalan miehiä 
ja naisia, jotka on kastettu Hengessä, mutta johtuen omaksumastaan 
opetuksesta, tai koska eivät halua puhua kielillä, he eivät vain tee niin.

• Miksi kielilläpuhuminen on hyödyllinen?
• Tyypillisesti henkilö, joka on saanut Kasteen, näyttää vaihtavan isommalle 

– jos niin haluat sanoa – Jumalan asioiden suhteen.
• Hänellä näyttää olevan suurempi halu tehdä Jumalan tahto millä tahansa 

alalla, jolla toimii.
• Se voi olla evankelioimista, opettamista, saarnaamista tai muuta Jumalan 

valtakunnan edistämisen kannalta välttämätöntä palvelemista.
• Kielilläpuhumisen lahjan saaminen on yksinkertaisesti ulkoinen osoitus, 

että Jumalan Henki on koskettanut tämän henkilön henkeä hänen uskonsa
vahvistukseksi.

• Mutta jälleen, en usko, että vaikka kielet eivät ole läsnä, se ei tarkoita, 
ettei Hengen kastetta ole tapahtunut.

• Tunnemme heidät heidän hedelmistään, ehkä tässä tapauksessa heidän 
suuremmasta hedelmästään.

• Kyse on siitä, että monille kristityille – olivatpa todellisia tai nimellisiä – on
opetettu, ja niin he ovat uskoneet, että ei ainoastaan kielilläpuhumisen 
lahja ole lakannut, vaan että monet muutkaan lahjat eivät ole enää 
voimassa.

• Yhdessä mielessä näen tämän olevan tulos 1800-luvun hyvin 
vakuuttavasta liikkeestä, jolla pyrittiin vähentämään Jumalan voimaa.

• Tällä yrityksellä pyrittiin demytologisoimaan Raamattu, toisin sanoen 
poistamaan yliluonnollinen Raamatusta.

• Kun katsomme seurakuntaa yleisesti nykyään sen voiman, auktoriteetin 
tai jopa uskon puutteessaan Jumalan Sanaan, voimme nähdä, kuinka 
menestyksellistä se on ollut.

• Miksi luulet, että niin monet menneinä aikoina ja nykyään ovat yrittäneet 



hyljätä tai jopa pilkata Henkikasteen kautta annettuja Hengen lahjoja?

• Luuletko, että se tulee Jumalalta? Eikö parempi selitys voisi olla, että 
Saatana on tämän liikkeen takana?

• Eikö siinä olisi enemmän järkeä?

• Mitä Saatana haluaa yksittäisten uskovien ja Jeesuksen Kristuksen 
seurakunnan suhteen?

• Eikö Saatana halua meidän ja Kristuksen ruumiin olevan tehottomia 
taistelemaan kaikkea sitä vastaan, mitä hän haluaa saavuttaa maailmassa?

• No niin, golly gee whiz . . .
• Jos Saatana voisi poistaa seurakunnan hyvän voimana maailmassa – itse 

asiassa tehdä seurakunnan maailman kaltaiseksi – mikä voisi olla yksi 
strategia sen tekemiseksi?

• Jos uskovat eivät hyväksy, että kielilläpuhuminen on tätä päivää, eivätkä 
ajattele, että Hengen lahjat ovat tätä päivää varten, niin mitään siitä ei 
opeteta eikä edistetä seurakunnissa.

• Näin ollen se, joka etsii näitä asioita, olisi harvinainen henkilö, ainakin 
erillään seurakunnasta, jossa käy.

• Jos Henki ei toimi korkeammalla ja syvemmällä tasolla seurakunnan 
yksilöissä ja jos he eivät ole edes pelastuneet eikä Henki asu heissä 
pelastusta varten, niin sellainen seurakunta on varmasti vailla voimaa ja 
auktoriteettia, eikö niin?

• Oletko eri mieltä?
• Näytä minulle seurakunta ilman Pyhää Henkeä, joka todella toimii lahjojen

kautta, niin minä näytän sinulle kuolleen tai luopion seurakunnan.

• Se, mikä sai minut ajattelemaan tällä tavalla jälleen kerran, oli tapaus, joka
tapahtui useita viikkoja sitten, kun pastori J D Farag antoi sunnuntain 
profetiapäivitystään.

• Myöhemmin hänen puhuessaan eräs jumalanpalvelukseen osallistunut 
nainen manifestoi ehdottomasti demonista henkeä.

• J D käsitteli sen ja naisen ja jatkoi päivitystään.
• Viikkoa myöhemmin tiistai-iltana hän puhui demonisesta manifestaatiosta
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yksityiskohtaisesti tehden siinä mielestäni hyvää työtä.

• Tiedoksi: kertoessaan, mitä tälle naiselle tapahtui, J D sanoi jotakin, mikä 
minusta oli kiinnostavaa.

• Hän sanoi käyttäneensä rukouskieltään osana prosessia vapauttaakseen 
naisen demonisesta läsnäolosta.

• Eli hän puhui kielillä.
• Pastori JD ei ole koskaan, sikäli kuin muistan, maininnut puhuvansa 

kielillä, mutta nyt puhui.

• Hänen kirkkonsa (Calvary Chapel Kaneohe) uskonlausunnossa 
(https://calvarychapelkaneohe.com/statement-of-faith/ ) kohta #7 
julistaa:

Uskomme Pyhän Hengen nykyiseen palvelutyöhön ja kaikkien 
raamatullisten Hengen lahjojen toimivuuteen. (1. Kor. 14)

• Kohta #11 sanoo:

Uskomme myös kättenpäällepanemiseen Pyhän Hengen kasteen 
saamiseksi ja pastorien, vanhimpien ja diakonien vihkimiseksi sekä Pyhän 
Hengen lahjojen vastaanottamiseksi pysyvästi. (Apt. 6:6, 8:17 | 1.Tim. 
4:14).

• Tämä luultavasti hämmentää joitakin teistä, jotka tykkäätte ja seuraatte J 
D:tä, että hän ja hänen seurakuntansa todella pitäytyy uskoon ja oppiin 
lahjoista Pyhän Hengen kasteen kautta.

• Luonnollisesti arvostelijat tulivat esiin, kun J D kertoi yksityiskohtaisesti 
demonitilanteen käsittelystä tuon profetiapäivityksen aikana.

• Arvostelijat totesivat, että se, mitä hän teki ja sanoi, oli väärä demonien 
karkotus, joka tehtiin karismaattisena harhana.

https://calvarychapelkaneohe.com/statement-of-faith/


• Seuraavassa muutamia kommentteja, joita minulle lähetettiin tähän 
liittyen ja pyydettiin ajatuksiani:

• Nainen ei ole, eikä ole koskaan ollut riivattu.
• Jokainen, joka on työskennellyt kehitysvammaisten parissa tai 

psykiatrisella osastolla, jossa psykooseihin ja manioihin liittyy usein 
tällaisia huutoja, tietää tämän.

• Farag'in uskontunnustuksen karismaattiset harhaopit – erityisesti 
kohdassa 11 – tunnetaan hyvin.

• Se, että meidän kristittyinä tänä päivänä ei pitäisi ajaa ulos riivaajia, on 
selvää niille, jotka erottavat dispensaatiot.

• Valitettavasti hyvin harvat ovat kiinnostuneita Jumalan Sanan totuudesta.
• Siksi he seuraavat joukkoa tekemään pahaa.

• Ne, jotka seuraavat tätä petosta, tukevat ennen kaikkea sitä pahaa, jota 
tälle naiselle julkisesti tehdään.

• Ette ole huolissanne tämän naisen sielusta, jota
Farag julkisesti polkee ja kaikista, jotka asettavat
hänet valtaistuimelle. –

• Mutta ei ole yllättävää, että myös Prophecy
Watchers on mukana tässä, koska YouTube'ssa
näytetään julkisesti, kuinka monet nikolaiittalaiset
sirottelevat paholaisen käsimerkkejään
saarnoihinsa...

• Kuvittele, että sinulla on lapsi, joka on henkisesti vammainen tai sairas.
• Sitten häikäilemättömät ihmiset tulevat verkkoon ja leimaavat sen 

demonivaltaukseksi.
• Heidän tekemänsä vahinko on suuri.
• Se, mitä he tekevät tässä, on pahaa. –
• Missä Jumalan lapset kokoontuvat Herran Jeesuksen luo, uskomatta, että 

Hän on läsnä, yrittäen "ajaa ulos demoneja" sen sijaan, että vain 
rukoilisivat.

• Se olisi riittänyt, paitsi niille, jotka eivät usko, että Herra Jeesus oli heidän 



keskellään...
• Kuinka ihmiset täällä tietävät, että se on riivausta eikä maniaa tai 

psykoosia?
• Tietävätkö nämä ihmiset, mitä vahinkoa voidaan saada aikaan 

leimaamalla joku riivatuksi tuntematta olosuhteita?

• On kristittyjä, jotka haluavat perustaa demonologiansa evankeliumeihin, 
koska ei ole mitään muuta, johon sen voisi perustaa.

• Evankeliumien aika oli historiassa ainutlaatuinen, eikä meidän pitäisi 
siirtää tapaa, jolla Jumalan Poika käsitteli demoneja, omaan teoriaamme 
niiden käsittelemisestä.

• Jeesuksen Kristuksen ainutlaatuista valtaa ja auktoriteettia yli demonien 
ei voida siirtää kenelle tahansa.

• Jeesus Kristus kyllä antoi tämän auktoriteetin apostoleille, jotta he 
voisivat mennä ulos ja edustaa Häntä.

• Mutta tämä apostolinen auktoriteetti lakkasi apostolien kuoleman myötä, 
eikä sitä siirretä meille tänä päivänä.

• Apostolit ovat niitä, jotka joka kerta kohtaavat demonit.
• He olivat Kristuksen nimenomaisesti valtuuttamat.
• Heidän auktoriteettinsa oli vahvistamassa heidät apostolin virassa, eikä 

koko seurakunnan tullut jäljitellä heitä.
• Koska heidän tehtävänsä oli hyvin erityinen, heidän demonien 

karkottamistaan ei voida tehdä normiksi meille tämän päivän uskoville.

• Kirjeissä ei kuitenkaan mainita mitään suorasta kohtaamisesta.
• Tämä on tärkeää, sillä kirjeissä annetaan seurakunnalle selkeitä ohjeita.
• Ne on kirjoitettu antamaan seurakunnalle kaikki tiedot, joita se tarvitsee 

palvellakseen Herraa tehokkaasti tänä aikana.
• Jos siis riivaajien karkottamisella oli niin suuri merkitys seurakunnalle, 

miksi kirjeissä ei missään mainita riivaajien puhuttelemista tai 
karkottamista?

• Riivaajien karkottamisella ei ole suurta merkitystä myöskään Paavalin 
palvelutyössä.

• Jopa Korinton kaltaisessa kaupungissa, jossa okkultismia esiintyi niin 
paljon, Paavali ei mainitse mitään siitä.



• Yhteenvetona voidaan sanoa, että ainoat oikeutetut demonien 
karkotukset tapahtuivat Kristuksen ja apostolien aikana.

• Ne osoittivat, että Jeesus todella oli Vanhassa Testamentissa ilmoitettu 
Messias.

• Juutalaiset tiesivät, mitä demonien karkottaminen tarkoittaa:
• Että Messias oli läsnä ja tarjosi valtakunnan Israelin kansalle.
• Apostolit saivat tämän valtuuden, koska olivat Kristuksen edustajia.
• Hänen auktoriteettiaan ei voi siirtää kenellekään toiselle.

• Vastustin useita näistä väitteistä minua kommentoineelle henkilölle. 
• Vastaukseni ei luultavasti ollut, mitä odotettiin.

• Seuraavassa vain muutamia ajatuksia, joita voit pohtia edellä esitettyjen 
lausuntojen osalta:

• J D teki selväksi, ettei hän välttämättä uskonut naisen olleen riivattu.
• Hän saattoi olla, mutta hän teki myös selvän eron riivauksen 

(possession)  ja painostuksen (oppression) välillä.
• Todella uudestisyntynyt uskova ei voi olla riivattu.

• Paha henki ei voi tosiuskovassa elää yhdessä Pyhän Hengen kanssa.
• Toisaalta todellinen uskova voi ehdottomasti joutua pahojen henkien 

painostamaksi.
• Ne eivät asu pelastetussa yksilössä, mutta synnin ovien vuoksi 

sellainen uskovainen avautuu ja hän kutsuu demonisen vaikutuksen 
elämänsä eri alueille.

• Se mitä J D teki Jeesuksen nimessä, oli, että hän käski pahaa henkeä 
lähtemään tästä naisesta.

• Sillä, oliko hän riivattu vai painostettu, ei ole väliä.
• Jeesuksen nimessä on voima ja auktoriteetti – riippumatta siitä, mitä  

kriitikot sanovat.
• Olen aiemmin puhunut useita kertoja muukalaissieppauksista.
• Kiehtova ilmiö niissä on se, että mainittaessa Jeesuksen nimi 

muukalais/demoniset sieppaajat pakenevat.
• Mene eteenpäin ja kerro näille ihmisille, että Jeesuksen nimeä ei 



voida käyttää tänä päivänä lannistamaan demonisia olentoja.
• Kun tosi uskovainen käskee pahaa henkeä – joka on Jumalan tuntema 

ja jonka myös pahat henget tuntevat – näiden henkien on toteltava.
• Ne eivät voi kestää sellaisen edessä, jossa Pyhä Henki asuu ja jolla on 

Hänen nimensä.
• Näyttää myös siltä, että jopa sellainen, joka ei ole vahva uskova, voi 

käyttää Jeesuksen nimeä suojelemaan tällaista pahaa vastaan.
• Lyhyt kommentti tästä demonisten käsimerkkien typeryydestä:

• Siitä vain, tuomitse jokainen, joka sattuu elehtimään puhuessaan.
• Näyttää todellakin siltä, että ajatus on, että kukaan ei ole tarpeeksi 

hyvä voittamaan arvioijan hyväksyntää keskustelussamme.
• Ihmettelen todella, ketä tämä henkilö voisi osoittaa, että tämä on 

Jumalan mies tai nainen?
• Onko siellä yhtään, vai onko arvioija ainoa pyhä huoneessa?
• Suoraan sanottuna, jos arvioija tuomitsee JD Farag'in paholaisen 

käyttämäksi - tämän miehen, joka viikko viikon jälkeen julistaa 
Jumalan Sanaa ja Jeesuksen Kristuksen evankeliumia -  olemme kaikki 
tuomittuja.

• Toinen tätä sivuava kysymys on se, kuinka evankeliumi leviää 10-40-
ikkunassa

• Minun on oletettava, että nämä arvioijat, jotka hylkäävät 
ihmeparantumiset, pahojen henkien karkottamiset ja paljon muuta 
tällä alueella, ovat niin nurkkakuntaisia ja itsekeskeisiä, että heillä ei 
ole aavistustakaan, mitä tapahtuu ihmisille, jotka ihmeellisesti tulevat
Kristuksen tykö muslimivaltaisissa maissa.

• Oletan, että heillä ei ole aavistustakaan niin yleisistä unista ja näyistä.
• Oletan, että he ajattelevat, että äärimmäisen vihamielisten alueiden 

vankkumattomat pastorit ovat sellaisia, koska he ovat yksinkertaisesti 
uudestisyntyneitä.

• No niin, minulla on sinulle uutisia.
• Juuri ne, joilla on ylimääräinen vahvistus Jumalalta, voivat kestää 

paineen.
• Ja väitän, että useimmat näistä, jotka pysyvät vaarallisissa 

olosuhteissa, tekevät niin, koska heidät on kastettu Hengessä.
• He saattavat tunnistaa sen tai olla tunnistamatta – luulen, että monet 

tunnistavat – mutta tämän mahdollisuuden sivuuttaminen ja ehdoton



syy, miksi se on välttämätöntä, on ylimielisyyden huippu niiden 
arvioijien osalta, jotka sanovat, ettei sellaisia lahjoja ole tälle päivälle

• Mieti ajattelua, joka liittyy ajatukseen, että kaikki psykiatristen osastojen 
ihmiset ovat vain mielisairaita.

• Tämä uskomus on tiukasti maailmasta.
• Ne teistä, joille Dave Hunt oli tuttu, saattavat muistaa hänen laajat 

kirjoituksensa psykiatrian ja psykologian harjoittamista vastaan, koska
kaikki näissä ammateissa on suunnattu kohti ei-yliluonnollista syytä.

• Minun täytyy vain sanoa tästä asiasta, että Jeesuksen aikana oli 
hirvittävän paljon ihmisiä, joista Hän ja myöhemmin apostolit ajoivat 
ulos riivaajia.

• Luuletko todella, että nykyään on vähemmän demonisia riivauksia 
kuin silloin?

• Jos näin on, olet sanoinkuvaamattoman naiivi.
• Mitä tulee Paavaliin ja henkien ulosajamiseen, niin muistutan että 

ollessaan Filippissä häntä ja Silasta vaivasi tyttö, jossa oli demoninen 
ennustajahenki.

• Mitä hän teki?
• Hän ajoi sen ulos.
• Paavali ei kirjoittanut siitä, mutta Luukas varmasti kirjoitti sen 

Apostolien tekoihin. (Apt. 16)
• Yksi edellä esitetyistä kysymyksistä oli, että mistä voi tietää, onko henkilö 

riivattu vai vain psykoosin uhri?
• Tässä kohtaa todellinen erottamiskyky astuu kuvaan.
• On olemassa Pyhän Hengen kasteen lahja, joka tunnetaan henkien 

erottamisena.
• Olet oikeassa, ilman tätä lahjaa J D:n kaltainen uskova ei tietäisi.
• Voisiko tämä olla vihje, kuinka tärkeitä nämä lahjat ovat uskoville 

jokaisella aikakaudella?
• Yllämainitun kritiikin selvä ymmärrys on, että vain apostoleilla oli Hengen 

lahjoja tehdäkseen sellaisia ihmetekoja, kuten jonkun parantaminen, 
henkilön herättäminen kuolleista, pahojen henkien ajaminen ulos, jopa 
tiedon sanojen puhuminen jne.

• Itseasiassa apostolit eivät tehneet noita asioita.
• He olivat astioita, joiden kautta Jumala teki nuo ihmeelliset teot.
• Oletettavasti, koska mikään apostolisista kirjeistä ei kerro meille, 



kuinka tehdä sellaisia merkkejä, johtopäätös on, että me emme voi 
tehdä niitä.

• Ajattelemisen aihe tässä suhteessa on se, että Apostolien tekojen kirjan 
nimi on Apostolien Teot - hyvästä syystä.

• Kirja seuraa apostoleja ja näyttää, kuinka evankeliumi levisi koko 
tuolloin tunnettuun maailmaan heidän toimillaan.

• Se ei ole kirja, jonka tarkoituksena on keskustella Karin, Jussin tai 
Maijan teoista.

• Toisin sanoen se, että muita tekoja kuin apostolien, ei mainita, ei 
tarkoita, etteikö niitä olisi annettu, tai ettei niitä olisi voitu antaa 
tuosta ajasta eteenpäin.

• Se on vain oletus, ja jos saan sanoa niin, röyhkeä olettamus 
(presumption), joka yrittää asettaa rajoituksia Jumalalle ja laittaa 
Hänet laatikkoon.

• Minulla on tässä suhteessa epätäydellinen analogia:
• Öljymäen puheessa Jeesuksen opetuslapset ihastelivat Herodeksen 

temppeliä, kuinka ihmeellinen se oli.
• Jeesus sanoi muuten, että se tuhotaan kokonaan.
• Opetuslapset kysyivät siitä ja tulevista ajoista koskien Hänen 

valtakuntansa tulemista.
• Se olisi ollut hyvä hetki kertoa heille, ettei heidän pitäisi olla 

huolissaan siitä, koska se ei kuulunut heille.
• Menkää ulos, evankelioikaa ja voittakaa maailma Kristukselle.
• Unohtakaa Raamatun profetia.
• Mutta Jeesus ei tehnyt niin.
• Hän kertoi heille joukon hämmästyttäviä asioita, jotka tapahtuisivat 

lopun aikoina antaen ymmärtää, että uskovien pitäisi tarkkailla niitä.
• Toisin sanoen, meidän PITÄISI olla huolissamme Raamatun 

profetiasta. (Hatunnosto Todd Hampson'ille tästä.)
• Samalla tavalla Jeesus ei koskaan kieltänyt opetuslapsiaan 

välittämästä tuleville uskovien sukupolville sitä, mitä heille itselleen 
oli annettu Pyhän Hengen voiman kautta.

• Itseasiassa Jeesus sanoi, että minun seuraajinani te teette suurempia 
kuin nämä.

• Tämä ajatus, että lahjat lakkasivat, on yksinkertaisesti ihmisen 
keksimä usko ja käytäntö, joka on steriloinut seurakunnan.



• Edellä ei ole mainittu, mutta suoraan tähän ajatukseen, että meillä ei 
nykyään ole Pyhän Hengen kastetta, koska emme tarvitse sitä, liittyy 
uskomus, että kun koko Raamatun kaanon saatiin valmiiksi 1. vuosisadan 
lopulla, se riitti kaikkiin tuleviin tarpeisiimme maailmassa.

• Jos olet seurannut minua jonkin aikaa, tiedät, kuinka tärkeänä pidän 
Jumalan Sanaa ja sen uskollista lukemista päivittäin.

• Tiedät myös, kuinka käsittelen raamatullista tietämättömyyttä, joka on 
niin yleistä maailmassa ja erityisesti seurakunnassa.

• Jos Raamattu, vain olemassaolonsa vuoksi, on kaikki mitä tarvitsemme 
ollaksemme voittajia Kristuksessa, olemme pulassa.

• Kukaan ei lue sitä, eikä tee, mitä siinä sanotaan.
• Käsittelen tätä enemmän hetken kuluttua, mutta ottaen huomioon tämän 

tilanteen minusta tuntuu, että jotakin puuttuu dramaattisesti.

• Erityisesti kommentissa henkilölle, joka lähetti minulle yllä olevan kritiikin,
kirjoitin:

• Tuon naisparan tapauksessa oli käynnissä paljon muutakin kuin 
mielisairaus ja J D osui asiaan myöhemmin ehkä tahattomasti puhuessaan
vihan säilyttämisestä ja siitä, että se on avoin ovi demonihengille.

• Tämä nainen oli vihainen, koska J D ei vastannut hänen 
lähettämäänsä sähköpostiin.

• Hän hautoi tuota vihaa ja siitä tuli katkeruuden juuri.
• Suoraan sanottuna, kun otetaan huomioon sähköpostien määrä, 

jonka hän saa päivittäin opetustensa suuren ulottuvuuden vuoksi, on 
yllätys, että hän voi vastata niinkin paljon, kuin vastaa.

• Joka tapauksessa, kuka tämä henkilö onkaan, joka esittää kaikki nämä 
väitteet, että JD on väärä opettaja, niin kehotan häntä katsomaan peiliin.

• Muuten – kun Pyhä Henki pidättäjänä astuu syrjään, kun meidät on 
temmattu, niin ajatteleeko tämä erottamispalvelutyöjärjestön 
henkilö, että silloin ei ole pahoja henkiä?

• Hyvä taivas!
• Ne päästetään valloilleen!



• Samaan aikaan ne, jotka tulevat Herran tykö tuona aikana, joutuvat 
hyvin todennäköisesti käymään valtavia hengellisiä taisteluita, jotka 
vain Kristus ja hänen voimansa, joka toimii heidän kauttaan, voi 
voittaa.

• Siihen liittyy varmasti parantumisia ja monia muita hengellisiä 
lahjoja.

• Luen tällaisia juttuja tällaisilta ihmisiltä ja heidän ylimielisyytensä paistaa 
läpi.

• He ovat niin omahyväisiä, että minua inhottaa.
• Voisin jatkaa – mutta en jatka.

• Mikä oli ensimmäinen asia, josta Jeesus varoitti opetuslapsiaan 
Matteuksen luvussa 24?

• “Katsokaa, ettei kukaan teitä eksytä.”
• Kuinka varomme petetyksi joutumista?
• Se on Hengen lahja: 1.Kor. 12:10 …toinen lahjan arvostella henkiä….
• Se on henkien erottamista.
• Lihassamme olemme avuttomia tekemään sitä, ellei Pyhä Henki 

elävöitä henkeämme tällä lahjalla – joka cessationistien mukaan ei 
enää toimi.

• Rukoilen joka päivä tätä lahjaa parempaan henkien erottamiseen, 
että voisin erottaa hyvän pahasta, oikean opetuksen väärästä jne.

• Puhutaanpa lyhyesti saatanallisista vaikutuksista tänä päivänä.
• Onko niitä?
• Vai onko kaikki maailmassa tapahtuva, mikä on täysin hullua, henkisen 

psykoosin tulosta, joka ei liity vihollisen valheisiin, petoksiin ja tekoihin?
• Vain muutamia mainitakseni, seuraavassa on joitakin ihmisiä, paikkoja ja 

järjestöjä harkittaviksi:

• Washington, DC
• Oletko tietoinen siitä uskomattomasta määrästä demonista 

vaikutusta, joka ympäröi sellaisten rakennusten arkkitehtuuria kuin 
Yhdysvaltain Capitol ja Washington -monumentti?

• Kun katsot yhden dollarin setelin takapuolta, näetkö kristillisiä vai 
okkultistisia symboleja?

• Voiko kukaan sanoa, että DC ei ole sellaisten perversioiden likakaivo, 



kuin lapsiseksikauppa ja pedofilia?
• Mistä se tulee?

• NASA
• Tiesitkö, että yksi NASAn syntymiseen vaikuttaneista tärkeimmistä 

ajatusjohtajista oli Jack Parson, joka perusti JPL:n – (Jet Propulsion 
Laboratories)?

• Tiesitkö, että Parsons oli tunnustava saatanisti?
• Yhdistyneet Kansakunnat

• Onko sinulla aavistustakaan kuinka paljon okkulttinen vaikutus ohjaa 
tämän organisaation jokapäiväistä toimintaa?

• Sinun pitäisi todella tutkia sitä.
• CERN

• Tämä on organisaatio Sveitsissä, ja juuri käynnisti uudelleen LHC:n – 
(Large Hadron Collider).

• Miksi se on merkittävää?
• He etsivät jumalahiukkasta, joka loi alkuräjähdyksen universumin 

käynnistämiseksi.
• Tässä suhteessa he etsivät älykkyyttä muista ulottuvuuksista 

saadakseen neuvoja.
• Se kuulostaa todella hyvältä idealta, eikö niin?

• Hollywood
• Me kaikki tiedämme, ettei täällä liikkuvien turmeltuneisuutta ja 

erilaista seksuaalista moraalittomuutta koskevien huhujen takana ole 
mitään.

• Tähän liittyy Disney-kompleksi, jonka tiedämme myös keskittyvän 
terveelliseen viihteeseen.

• Oletan, että mikä tahansa totuus näiden huhujen takana onkaan, niin 
kaikki sai alkunsa ihmisen mielestä.

• Natsismi
• Ajatus, että juutalaiset olivat syöpäläisiä, jotka oli hävitettävä kuin 

torakat tai rotat, ei voinut johtua demonisesta riivauksesta 
saksalaisissa johtajissa, eihän?

• Olen varma, että Hitler'illä, Göring'illä, Himmler'illä, Mengele'llä ja 
kaikilla muilla korkea-arvoisilla natsijohtajilla oli vain psykoosi, joka 
olisi voitu hoitaa Prozac'illa ja juutalaiset olisivat olleet hienoja.



• Kommunismi
• Alkaen Marxista, jatkuen Leniniin ja senjälkeem Staliniin ja Maohon, 

ajattelulla, että kaiken omaisuuden on oltava yhteisöllistä ja kaiken 
toiminnan tulisi olla valtion valvonnassa, ei ollut mitään tekemistä 
saatanallisen vaikutuksen kanssa.

• Miksi saatanaa pitäisi syyttää vain siksi, että tämä ideologia johti 
ainakin 100 miljoonan ihmisen kuolemaan ja monet heistä nääntyivät
sanoinkuvaamattomiin kärsimyksiin gulag-vankiloissa?

• Seurakunnallahan oli Raamattu, ja se oli voima, joka oli otettava 
huomioon vastustaessaan näitä julmuuksia.

• Toisaalta ehkä jotakin puuttui, mikä sai suurimman osan Saksan ja 
Neuvostoliiton kirkoista juhlimaan maallisia johtajiaan ja päättämään,
että heidän kieroutuneet ideologiansa olivat täysin yhteensopivia 
Raamatun kanssa.

• Mitä tulee Maoon ja Kiinaan, niin sillä tosiasialla, että kirkon täytyi 
olla maan alla, ei varmasti ollut mitään yhteyttä todellisten Kristuksen
seuraajien vainoon Maon toimesta.

• Nämä esimerkit ovat vain jäävuoren huippu.
• En ole edes puhunut LGBT:stä – viime aikoina painopisteenä T tarkoittaen 

Trans –, joka on sotkenut sen, mitä kansalaisyhteiskunnasta on jäljellä.
• Niin, miksi seurakunta tarvitsisi Pyhän Hengen kasteen voimaa 

torjuakseen tätä?
• Kaiken tämän pahan ja muunkin olisi pitänyt kadota, koska meillä on 

Raamattu – eikö niin?
• Tai ehkä näin ei ole.
• Ehkä siksi, että niin monet seurakunnassa ovat aikojen saatossa hyljänneet

Pyhän Hengen lahjat, kirkko on ollut heikko vastustamaan kaikkia 
pahuuksia seiniensä ulkopuolella tai jopa niiden sisäpuolella.

• Mitä olisi voinut tapahtua kaikkien näiden vuosien aikana, jos 
uudestisyntyneet ihmiset Hengen voiman saaneiden pastorien johtamina 
olisivat uskoneet lahjoihin, etsineet niitä ja todella toimineet niissä?

• Haluan tehdä selväksi, etten edistä Bill Johnson'in kaltaisten ihmisten 



karismaattista lähestymistapaa Bethel-kirkossa.
• Luulen, että hänen ja hänen kaltaistensa tekemiset ovat hyvin 

ongelmallisia ja ovat itse asiassa vaikuttaneet näinä myöhempinä aikoina 
asenteisiin Hengen lahjoja vastaan.

• Ei, kun viittaan tähän, tarkoitan todellisia raamatullisia lahjoja, aivan kuten
Jumalan Sana kuvailee.

• Katosta putoavan kultapölyn näkeminen, tai huonon hampaan oletettu 
korvaaminen kullalla, ei edistä Jumalan valtakuntaa eikä taistele pimeyden
voimia vastaan.

• Eivät myöskään hurmioituneet nuoret, jotka teoriassa saavat Pyhän 
Hengen voiman ja puhuvat kielillä.

• Olen enemmän sitä mieltä, että kun näemme tätä sellaisissa 
seurakunnissa, niin demoniset henget ilmenevät ja kielet eivät 
todellakaan ole Jumalasta.

• Tässä on yhteys Raamatun profetiaan.
• Jos näinä viimeisinä päivinä, kun saatanallinen on nousemassa ja selvästi 

näkyvissä, demoniset henget ilmenevät selvästi monissa ihmisissä, niin 
kuinka voimme ajatella, että meillä seurakuntana on kaikki hyvin?

• Jos et ole huomannut, niin olemme jälkikristillisessä yhteiskunnassa ja 
kulttuurissa.

• Suurin osa ihmisistä ei pelkää Jumalaa, eikä usko Jumalaan. He eivät 
varmasti etsi Jeesuksen Kristuksen tarjoamaa ilmaista pelastusta.

• Olemme Jumalaa vihaavassa, Kristuksen hylkäävässä maailmassa.
• Onko sellaisessa vieraassa vihamielisessä paikassa järkevää ajatella, että 

Jumala antaisi meidän kohdata kaiken tämän ilman ylimääräistä voiman ja
auktoriteetin annosta?

• Kuinka monet ovat pelastettuja, mutta vain istuvat kirkonpenkeissään – tai
jopa kotona tekemässä kotiseurakuntaa – eivätkä tee mitään enempää 
Jumalan valtakunnan hyväksi?

• Meistä jäljellä olevista Kristuksen seuraajista suuri osa on niitä, jotka ovat 
tyytyväisiä pelkästään pelastukseensa.

• Etupäässä – ehkä ei yksinomaan, mutta monet – ne meistä, jotka 
asettuvat julkiselle sektorille, ovat myös Hengessä kastettuja. 



• Tässä vaiheessa kysyn sinulta, joka ehkä kiistät tämän kasteen - sinulta, 
joka et ole tulilinjalla puhumalla rohkeasti - mitä olet tekemässä? Näinä 
pimeinä päivinä, kun odotamme Herraa, mitä hedelmää tai suurempaa 
hedelmää olet tuottamassa Herralle?

• En voi enkä aio tuomita sinua, mutta mielestäni on järkevää esittää 
kysymyksiä. 

• Eikö yksi tärkeimmistä tavoitteista, jotka olen aina sanonut tekemisilleni, 
ole saada sinut ajattelemaan?

• Toivottavasti tämä kommentti tekee sen.
• Laittomuus, jota näemme ja koemme ympärillämme, kasvaa päivä 

päivältä.
• Vaino on riehunut 10-40-ikkunassa vuosia.
• Se on tulossa Amerikkaan.
• Voidaksemme vastustaa sitä, meillä TÄYTYY olla Jumalan voima ja 

auktoriteetti, joka elävöittää vaelluksemme ja todistuksemme.

• Se todella tapahtuu vasta, kun Jumala on armollisesti antanut tämän 
hämmästyttävän henkikasteen lahjan siunauksen.

JAA TÄTÄ 
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